
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес VIPASA Vidrios Panameños S.A. 
Vía Tocumen, Barriada Santa Mónica 
Mañanitas Panamá 
Panamá

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Manufacturer of Container Glass, Foods, Beverage, Bottles, VIPASA currently concentrates on the production of a great variety of glass bottle
containers, flat glass and customized/individual bottles that require specialized molds. Our primary objective is to produce products that are of superior
quality at the most competitive prices for all of our local clients as well as commercial and industrial multinational companies. VIPASA´S containers are
used for food products, sauces, soft drinks, beer, wine and liquor, pharmaceuticals, and ornamental bottles to mention a few. Vipasa´s flat glass is
used for the exterior and interior of commercial and residential buildings. We also provides specialized molds for a wide variety of glass products.

Company Profile of VIPASA Vidrios Panameños S.A.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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